

To: Jordan Securities Commission,  
Amman Stock Exchange  
Company's Name: CAPITAL BANK OF JORDAN  
Date: 04-05-2025 06:28:00 PM  
Subject: Capital Bank of Jordan Press Release

السادة هيئة الأوراق المالية  
السادة بورصة عمان  
اسم الشركة: بنك المال الأردني  
التاريخ: 04-05-2025 06:28:00 PM  
الموضوع: بيان صحفي لبنك المال الأردني

**Capital Bank Group Reports Net Profit of JOD 50 Million in Q1 2025**

Al-Salem: Results Reflect the Strength of Our Strategic Approach and Commitment to Sustainable Growth  
Capital Bank Group announced a net profit of JOD 50 million after taxes and provisions for the first quarter of 2025  
Bassem Khalil Al-Salem, Chairman of Capital Bank Group, said the Group's strong financial performance in Q1 reflects the resilience of its strategic approach and its ability to achieve sustainable growth, despite ongoing geopolitical tensions and economic fluctuations regionally and globally  
Al-Salem noted that the Group's total assets stood at JOD 8.2 billion at the end of the first quarter, while direct credit facilities grew by 2.2% to reach JOD 3.5 billion. This growth reinforces Capital Bank's ongoing commitment to supporting the national economy through financing for individuals and businesses. Customer deposits reached approximately JOD 5.9 billion by the end of the quarter  
Tamer Ghazaleh, CEO of Capital Bank, stated that the results of the first quarter confirm the Group's robust operational strategy and the strength of its core foundations  
Ghazaleh highlighted a 13% year-over-year increase in net interest income, which rose to JOD 60 million from JOD 52.7 million in Q1 2024. This growth reflects the Bank's success in improving profitability and optimizing asset management. He also noted a 4.4% increase in total shareholders' equity, which reached JOD 756.5 million, up from JOD 724.6 million at the end of 2024. Gross income remained stable at JOD 109.4 million  
The Group continued allocating credit provisions in line with its prudent credit policies and as a proactive measure against potential economic shifts  
Ayman Abu Dhaim, CEO of the National Bank of Iraq, affirmed the bank's continued strong financial performance in the Iraqi market. He emphasized the bank's commitment to delivering high-quality, innovative

**50 مليون دينار صافي أرباح كابيتال بنك بعد الضرائب والمخصصات في الربع الأول من عام 2025**  
السالم: النتائج المالية تعكس صلابة نهج المجموعة الاستراتيجية وقدرتها على تحقيق النمو المستدام.  
أعلنت مجموعة كابيتال بنك عن تحقيق أرباح صافية بعد الضرائب والمخصصات بلغت 50 مليون دينار خلال الربع الأول من العام 2025.  
حيث أشار رئيس مجلس إدارة مجموعة كابيتال بنك، باسم خليل السالم، إن الأداء المالي القوي للمجموعة في الربع الأول من هذا العام يعكس صلابة نهجنا الاستراتيجي وقدرتنا على تحقيق النمو المستدام رغم ما يشهده الإقليم والعالم من تقلبات وتوترات جيوسياسية وتأثيراتها على اقتصادات جميع الدول.  
وأضاف السالم، أن إجمالي موجودات المجموعة استقرت عند حاجز 8.2 مليار دينار مع نهاية الربع الأول من العام الجاري، فيما سجلت التسهيلات الائتمانية المباشرة نمواً بنسبة 2.2% لتصل إلى 3.5 مليار دينار، الأمر الذي يعزز من التزام كابيتال بنك بدعم الاقتصاد الوطني من خلال تمويل الأفراد والشركات، في حين بلغت مجموع ودائع العملاء في نهاية الربع الأول حوالي 5.9 مليار دينار.  
من جهته، أوضح الرئيس التنفيذي لكابيتال بنك، تامر غزالة، أن النتائج المالية للربع الأول تؤكد سلامة التوجهات التشغيلية وقوة الأسس التي تعتمد عليها المجموعة، مشيراً إلى أن أداء كابيتال بنك في الربع الأول من 2025 يبرهن على مدى مرونته في مواجهة التحديات، وقدرته على تحقيق توازن ذكي بين النمو وإدارة المخاطر.  
وأشار غزالة إلى ارتفاع صافي إيرادات الفوائد بنسبة 13% ليبلغ نحو 60 مليون دينار مقارنة بـ 52.7 مليون دينار في الربع الأول من العام الماضي، وهو ما يعكس نجاح البنك في تحسين هوامش الربحية وتعزيز كفاءة إدارة الأصول، لافتاً إلى ارتفاع مجموع حقوق مساهمي المجموعة إلى 756.5 مليون دينار بنسبة 4.4% مقابل 724.6 مليون دينار في نهاية العام 2024، بالإضافة إلى استقرار إجمالي الدخل الذي بلغ 109.4 مليون دينار وفي سياق متصل بأداء المجموعة.  
أكد المدير المفوض للمصرف الأهلي العراقي، أيمن أبو دهيم، أن المصرف واصل أداءه المالي المتميز في السوق العراقي، ملتزماً بتقديم خدمات مصرفية نوعية ومبتكرة لعملائه من الأفراد والشركات.

banking services to both individuals and businesses	
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Omar Al-Jaouni	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Omar Al-Jaouni